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Zápis  

ze zasedání Rady expertů ASIS konané dne 11. 9. 2014  

 

Přítomni:  

JUDr. Michal Ţiţlavský, JUDr. Daniel Ševčík Ph.D., JUDr. Pavel Berger, Mgr. Adam 

Sigmund, Mgr. Jiří Šebesta, Mgr. Ing. Hepperová, LL. M, JUDr. Ivan Juřena, JUDr. Kateřina 

Martínková 

 

Bc. Tereza Šrámková 

       

 

Jednání zahájeno ve 14:20. 

 

Program:   

1. projednání samostatných aktivit Mgr. Ing. Hepperové neschválených Radou expertů 

2. korporátní změny ve společnosti Insolvenční akademie s.r.o. 

3. zajištění vedení účetnictví ASIS a Insolvenční akademie s.r.o. 

4. vzdělávání ASIS – plán akcí (11/2014, 12/2014, 1/2014, 2/2015, 3/2015, 4/2015) 

5. různé 

 

 

1) Projednání samostatných aktivit Mgr. Ing. Hepperové neschválených Radou 

expertů 

Bylo konstatováno, ţe Asociace jako instituce má smysl tehdy, pokud budou 

respektována většinová rozhodnutí jejich orgánů. To nebyl případ postupu Mgr. Ing. 

Hepperové. Mgr. Ing. Hepperová k tomu uvedla, ţe tento názor nesdílí a ţe jednala 

jako regionální představitelka ASIS, s čímţ se ztotoţňuje i JUDr. Martínková. 

  

2) Korporátní změny ve společnosti Insolvenční akademie s.r.o. 

Mgr. Ing. Hepperová rezignovala na funkci jednatelky společnosti Insolvenční 

akademie s.r.o. a rezignace byla přijata.  

 

3) Zajištění vedení účetnictví ASIS a Insolvenční akademie s.r.o. 

Mgr. Ing. Hepperová vypověděla smlouvy o vedení účetnictví. Výpovědní 

doba skončí 31. 12. 2014.  

Na to Mgr. Ing. Hepperová jednání rady opustila. 

Rada expertů hlasy všech přítomných (Mgr. Ing. Hepperová jiţ účastna nebyla) 

rozhodla o tom, ţe za obdobných podmínek za jakých agendu vedení účetnictví ASIS 
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a agendu faktického organizování seminářů zajišťovala Mgr. Ing. Hepperová, bude 

nadále zajišťovat Zdeňka Sigmundová, Dis. Prezident ASIS toto smluvně zajistí s tím, 

ţe se Zdeňka Sigmundová, Dis stane i jednatelkou Insolvenční akademie s.r.o. 

 

4) Vzdělávání ASIS – plán akcí (11/2014, 12/2014, 1/2014, 2/2015, 3/2015, 4/2015) 

 Co se týká Prahy, říjnová akce je jiţ naplánována. Listopadová akce bude zaměřena na 

problematiku incidenčních sporů v insolvenčním řízení. Plán akcí na základě podnětů 

z regionů vypracuje nová jednatelka Insolvenční akademie s.r.o. 

 

5) Různé 

 Další otázky nebyly projednávány. 

 

 

Termín nadcházející Rady expertů bude stanoven. 

Za správnost:  

 Bc. Tereza Šrámková      JUDr. Michal Ţiţlavský  

        zapisovatel               předseda Rady expertů ASIS . 


